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Снимци зверстава која се повезују са Беливуком и кључни докази нису дошли ни
од једне наше службе ни полиције. А тога има још, чега све - тврди Саша Јанковић,
бивши заштитник грађана и председнички кандидат.

  

- О каквој се ту способности и патриотизму ради ако кључеви информација од значаја за
националну безбедност Србије нису у институцијама Србије - запитао се Јанковић на
друштвеној мрежи Твитер.

  

  
  

Snimci zverstava koja se povezuju sa Belivukom i ključni dokazi nisu došli ni od jedne naše
službe ni policije. A toga ima još, čega sve?
  
  O kakvoj se tu sposobnosti i patriotizmu radi ako ključevi informacija od značaja za nac.
bezbednost Srbije nisu u institucijama Srbije?

  — Saša Janković (@sasajankovic) July 22, 2021    

  

Овом Јанковићевом тврдњом подгревају се теорије које већ одавно круже у јавности, а
тичу се улоге америчке службе ДЕА (Управа за сузбијање наркотика) и ФБИ.

  

Како се спекулише, Небојша Стефановић је приликом посете САД имао састанке са
челницима ове организације, који су му, наводно, тражили да уклони Дијану Хркаловић
са места државне секретарке у МУП-у.

  

Такође, према овим теоријама, Стефановић је ДЕА-и и ФБИ предао доказе о
умешаности српског државног врха у криминалне активности, чиме се покрио у будућем
обрачуну са Александром Вучићем.
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https://twitter.com/sasajankovic/status/1418143848694521856?ref_src=twsrc%5Etfw
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Колико су Јанковићеве тврдње истините и ко ради за кога и под чијим патронатом у овој
врло запетљаној афери, показаће време.

  

(Директно)
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